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Ik ben er bij.

Hartelijke groet,

a -_JEEEET @ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 8 februari 2022 13:22

Aan: IEEEDNN)EXEDN© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Gespreksverslag 28 januari 2022 - Verantwoording subsidieregeling Opschaling curatieve zorg COVID-19

iE

In het wekelijks overleg vandaag met CZ over IC-opschaling kwam het aanstaande overleg met de ADR ter sprake. In het overleg

met de ADR wordt onder andere de bestuursverklaring besproken die NVZ voorstelt en door | ERE ort toegelicht. Zoals je

hoorde in het afgelopen overleg geven ziekenhuizen aan dat de realiteit anders is dan in de regeling werd verwacht. Zo is de

vereiste formatietoename van 5 FTE per IC-bed niet of niet volledig gelukt terwijl ziekenhuizen tijdelijk wel hebben opgeschaald.

lk heb aangegeven dat we als VWS ook een mening over zowel de bestuursverklaring als de huidige systematiek (formatietoename

van 5 FTE per IC-bed) moeten hebben en dat we een beeld moeten hebben hoe aan de realiteit vormgegeven kan worden || EEEEN
heeft mij gevraagd hiervoor een overleg in te plannen. lk wil er het wekelijks overleg op dinsdag voor gebruiken. Het volgende

overleg is aanstaande dinsdag van 12.00u — 12.30u. Ik stuur de uitnodiging naarje door. Het zou prettig zijn als jij vanwege jouw

relaties met de ADR en jouw mening over dit onderwerp hierhij aanwezig kan zijn.

Groet,
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